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一首琵琶曲，美到魂梦里，我用旋律为你唱快乐的生日祝福曲，站在云朵里，飘在幸福里，我用晴朗为你点蜡烛的温暖和甜蜜，生日快乐。这篇关于《唯美英语生日祝福语句》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮助！>唯美英语生日祝福语句(一) 1、也许你并不是为...
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>唯美英语生日祝福语句(一)
1、也许你并不是为我而生，可我却有幸与你相伴。愿我有生之年，年年为你点燃生日的烛焰。
Maybe you weren\'t born for me, but I was lucky to be with you. May I light your birthday candles every year of my life.
2、有树的地方，就有我的思念；有你的地方，就有我深深的祝福，祝你生日快乐！
Where there are trees, there are my thoughts; where you are, there are my deep blessings. Happy birthday to you!
3、用祝福点燃幸福的快乐，拿起开心，祝你生日快乐！
With wishes to ignite happiness, pick up happiness, wish you a happy birthday!
4、愿生日快乐久，幸福永流长。
Happy birthday for a long time and happiness for ever.
5、愿快乐拥抱你，在这属于你的特别的一天，生日快乐！
Wish you a happy hug. Happy birthday on this special day that belongs to you!
6、亲爱的朋友，希望我的祝福没有迟到，生日快乐！
Dear friends, I hope my best wishes are not late. Happy birthday!
7、四季的风吹动岁月的风铃，奏响为你生日祝愿的歌，愿你在自己的花季，永远充满活力。
The wind of the four seasons blows the bells of the years and plays the song of wishing you a birthday. May you be full of vitality in your own flower season forever.
8、朋友，祝你生日快乐，四季平安，永远幸福美满。
Happy birthday to you, my friend. All seasons are safe and happy forever.
9、在这个特殊的日子里，我带着最真的心，愿你生日快乐，幸福无限。
On this special day, with the most sincere heart, I wish you a happy birthday and infinite happiness.
10、朋友，今天是你的生日，收到了祝福，友谊常在。
Friends, today is your birthday, received good wishes, friendship is always there.
11、今天，像小鸟初展新翅；，明天，像雄鹰鹏程万里。，愿你拥有愉快的生日！
Today, like a bird\'s new wings; tomorrow, like an eagle\'s long journey. Wishing you a happy birthday!
12、娇艳的鲜花，已为你开放；美好的日子，已悄悄来临。祝你生日快乐！
Beautiful flowers have bloomed for you, and a beautiful day has come quietly. Happy birthday to you!
13、祝你生日快乐，幸福在生命的每一刻，快乐在生命的每一刻，享受在生命的每一刻。
Happy birthday to you. Happiness is in every moment of your life. Happiness is in every moment of your life. Enjoy every moment of your life.
14、把我的礼物送上，把我的心儿捎上，相信你会快乐无比。祝生日快乐！
Give me my gift, take my heart, I believe you will be very happy. Happy birthday!
15、今天是你的生日，我祝你万事如意，健康平安，天天都开心快乐！
Today is your birthday, I wish you all the best, healthy and safe, happy every day!
16、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐。
Friends, in this beautiful day, grasp the happiness that belongs to you. Happy birthday to you!
17、亲爱的朋友，生日快乐，梦想成真！
Happy birthday, my dear friend. Your dreams come true!
18、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福！
Happy birthday, my dear friend, wish you happiness every day, good luck every year, and happiness all your life!
19、愿快乐永久将你围绕，幸福的滋味你最知道，祝生日快乐！
May happiness surround you forever. Happy taste you know best. Happy birthday!
20、祝你今天好心情，工作顺利，生活甜美！
I wish you a good mood, smooth work and a sweet life today!
21、愿你好运不断，笑逐颜开。祝你生日快乐，我们的友情常开不败！
Wish you good luck and keep smiling. Happy birthday to you, our friendship is always unbeatable!
22、在这美丽的季节，愿你一路鲜花相伴，快乐走向人生路！在此祝愿生日快乐！
In this beautiful season, I wish you a journey of flowers, happy life! Happy birthday to you!
23、祝你开心每一天，快乐每一年，幸福一辈子！
Wish you happy every day, happy every year, happy life!
24、让云捎去满心的祝福，点缀你甜蜜的梦，愿你度过一个温馨浪漫的生日！
Let the clouds carry with them heartfelt blessings and embellish your sweet dreams. May you have a warm and romantic birthday!
25、亲爱的朋友，愿你怀里塞满礼物，耳边充满祝福！今天，你是最灿烂的一个！
Dear friends, may your arms be filled with gifts and your ears filled with blessings! Today, you are the most brilliant one!
26、花的种子，已经含苞，生日该是绽开的一瞬，祝你的生命走向又一个花季！
The seeds of flowers are already in bud. Birthday should be a moment of blooming. Wish your life to another flowering season!
27、在这个特殊的日子里，我带着最真的心，祝你生日快乐，幸福无限。
On this special day, with the most sincere heart, I wish you a happy birthday and unlimited happiness.
28、用平安的诗谱写生活的歌，你就会让快乐长在心里头。祝你生日快乐，天天快乐！
Write the song of life with the poems of peace, and you will make happiness grow in your heart. Happy birthday and every day!
29、祝你生日健康愉快，祝你天天健康愉快，愿你一切愿望都能实现。
I wish you a healthy and happy birthday. I wish you a healthy and happy birthday every day. I wish you all your wishes come true.
30、今天的祝福特别灿烂，祝愿你永远幸福快乐！
Today\'s blessings are especially brilliant. May you be happy forever!
>唯美英语生日祝福语句(二)
1、On your special day and every day, may love and joy surround you, because you bring such happiness to everyone around you. Have a wonderful birthday!
愿您在生日和平日，天天都沉浸在爱和欢乐里， 因为您让身边亲人，个个生活在这样的幸福里。 祝您生日快乐无比!
2、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
3、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
4、My greetings come with affection for the nicest kind of birthday that could be wished for you. When this day comes to an end and you lie down to rest, may the peace of a golden dream be filled with happiness.
我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸 福弥漫你恬静的金色梦境。
5、My special wish may bring you health, luck and happiness each minute! Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日!
6、Only wishes that are made with special love will do for a dad who is wonderful in every way as you.
只有用挚爱绢成的祝福的话， 才能献给像您那样慈爱的爸。
7、Wish you a whole world of happiness now that your birthday is here. May your memories today be warm ones. May your dreams today be dear. may your joy last through the year.
愿你的生日充满无穷的快乐，愿你今天的回忆温馨，愿你今天的梦想甜美，愿你这一年称心如意!
8、A wish for your wonderful birthday that brings a world of bright and lovely things to remember each day through the year.
生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
9、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心!
10、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花 绽放!
11、A little birthday wish just to let know how much I care about you. May you seek all the best that the world has to give. May you never stop learning for as long as you live.
小小的生日祝福。略表我的心愿。愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
12、May you enjoy to the fullest the joy of today. Wishing that your special day be a winner all the way!
愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心!
13、Looking back across the years, we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise. Growing older only means the spirit grows serene. Happy birthday!
回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐!
14、My heartiest birthday greetings to you, a feeling much warmer than anybody can know. Best wishes for everything your heart desire in the year.
我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成!
15、For all you mean to me each day, For all the happiness you bring my way, For the love we share and the memories, too, I\'m hoping your birthday is happy for you.
为了你每天在我心中的地位， 为了你带给我生活中的玫瑰， 也为了我们之间的爱和回忆， 我祝愿你生日幸福，欢天喜地。
>唯美英语生日祝福语句(三)
1、生日快乐！愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
Happybirthday!Mayallyourmomentsbefilledwithjoyonthisspecialday.
2、你的幸福是我们的心愿，祝你生日快乐！
Yourhappinessisourwish.Happybirthdaytoyou!
3、祈愿您好运永远盈满胸怀！生日快乐！
Mayyourgoodluckalwaysfillyourheart!Happybirthday!
4、在这无比温馨的时刻，遥向你敬上一杯酒，愿你拥有愉快的生日！
Inthisextremelywarmmoment,aglassofwineisofferedtoyoufromafar.Wishingyouahappybirthday!
5、献上我对你的爱，祝你生日快乐充满温馨，你是我永远的好姐妹。
Withmyloveforyou,Iwishyouahappyandwarmbirthday.Youaremyforevergoodsister.
6、你以爱心为我们建一个温馨的世界，祝福你生日快乐！
Youbuildawarmworldforuswithlove.Happybirthdaytoyou!
7、为这属于你的日子，舞出欢乐的节拍。祝你生日快乐！
Danceinahappyrhythmforthedaythatbelongstoyou.Happybirthdaytoyou!
8、一年又一年，真诚的祝福传递与你，愿开心、幸福！生日快乐！
Yearafteryear,sincerewishesareconveyedtoyou.Wishyouhappinessandhappiness!Happybirthday!
9、在生日到来的今天，愿所有的欢乐和喜悦，不断涌向您的窗前。
Mayallthejoyandjoypourintoyourwindowtodaywhenyourbirthdaycomes.
10、人生几多相会，缘分让心依偎，祝您生日快乐！
Happybirthdaytoyou!
11、愿你生日焕发光彩，伴随着喜悦和欢笑，从天明到日落。
Mayyourbirthdayshinewithjoyandlaughterfromdawntosunset.
12、愿这张小卡片，给你快乐的日子平添一分春色，一分乐趣，一分怡心！
Maythislittlecardaddalittlespring,alittlepleasureandalittlepleasuretoyourhappydays!
13、生日快乐，祝你金钱不缺，微笑不断。
Happybirthday,Iwishyouenoughmoneyandacontinuoussmile.
14、祝你生日快乐，健康幸福！
Happybirthday,healthandhappiness!
15、愿我有生之年，年年为你点燃生日的烛焰。
MayIlightyourbirthdaycandleseveryyearofmylife.
16、明天比今天快乐，天天快乐！
Happytomorrowthantoday,happyeveryday!
17、一句生日快乐无法代替我的心意，永远和你相伴才是我的心愿。
Ahappybirthdaycan\'treplacemyheart.It\'smywishtobewithyouforever.
18、愿一切的快乐，一切的幸福，一切的温馨，生日快乐！
Mayallhappiness,allhappiness,allwarmth,happybirthday!
19、生日快乐，健康长寿每一天。
Happybirthday,healthandlongevityeveryday.
20、一生幸福，一世平安。朋友，祝你生日快乐！
Happylife,safelife.Happybirthdaytoyou,friend!
21、你的生日来临之际，我的心和着你的节奏，思念并祝福你！
Whenyourbirthdaycomes,myheartandyourrhythmmissandblessyou!
22、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福！
Happybirthday,mydearfriend,wishyouhappinesseveryday,goodluckeveryyear,andhappinessallyourlife!
23、友情是美酒，祝你生日快乐！
Friendshipisgoodwine.Happybirthdaytoyou!
24、拥有一份美好的友谊，便永远拥有一份鲜美的祝福，生日快乐！
Havingagoodfriendship,youwillalwayshaveabeautifulblessing,happybirthday!
25、祈愿您的生日，为您带来一个最瑰丽最金碧辉煌的一生。
Mayyourbirthdaybringyouamostmagnificentandbrilliantlife.
26、生日快乐，我衷心祝您健康、长寿！
Happybirthday,Isincerelywishyouhealthandlongevity!
27、美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐。
Holdfasttoyourhappinessonabeautifulday.Happybirthdaytoyou.
28、生日快乐，祝你永远充满活力。
Happybirthday,Iwishyoualwaysfullofvitality.
29、祝你生日快乐，天天快乐！
Happybirthdayandeveryday!
30、支支灿烂的烛光，岁岁生日的幸福。幸运的你，明天会更好。
50.Brilliantcandlelight,happybirthday.Fortunatelyforyou,tomorrowwillbebetter.
31、我的祝福，如一缕灿烂的阳光，在您的眼里流尚，生日快乐！
Myblessings,suchasarayofbrilliantsunshine,arestillinyoureyes.Happybirthday!
32、希望我是第一个向你道生日快乐的朋友，愿这一年中快乐、成功！
IhopeIamthefirstfriendtowishyouahappybirthday.Iwishyouhappinessandsuccessinthisyear.
33、五彩缤纷的世界，只有友情最珍贵，在这属于你的日子里，祝你快乐！
Inacolorfulworld,onlyfriendshipisthemostprecious.Onthisdaythatbelongstoyou,Iwishyouhappiness.
34、生日的烛光，每一支都是我的祝愿日快乐！
Birthdaycandlelight,eachismywishdayhappy!
35、希望我是第一个向你道“生日快乐”的朋友，愿这一年中快乐、成功！
IhopeIamthefirstfriendtosay\"HappyBirthday\"toyou.Iwishyouhappinessandsuccessinthisyear.
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
